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Katechezy na
warszawskiej Pradze

To już kolejny rok, gdy grupa
studentek korzystających z
formacji Opus Dei w Ośrodku
Akademickim „Filary”
poprowadziła cykl katechez
przygotowujących do
bierzmowania na warszawskiej
Pradze.

31-05-2008

„Dzięki temu zaczęłam więcej się
angażować. Wcześniej tylko
korzystałam, a teraz na odwrót”-
mówi Karolina, która katechezami



zajmuje się już drugi rok, a w tym
roku była koordynatorem grupy. „To
świetna okazja, żeby przekazać dalej
tę formację, którą zdobywamy dzięki
Opus Dei” – potwierdza Basia. Marta
podkreśla, że przygotowywanie się
do katechez pozwoliło jej
uporządkować swoją wiedzę
doktrynalną.

Współpraca z praską parafią p.w. śś.
Jana i Pawła trwa już dwa lata.
Katechezy odbywają się w
kilkuosobowych grupach, w salach
parafialnych. Każda prowadząca
miała swoją grupę. Raz w miesiącu
dziewczyny przyjeżdżały, żeby
poprowadzić godzinne spotkanie.
Korzystały głównie z Kompendium
Katechizmu Kościoła Katolickiego i
opracowanych samodzielnie
konspektów.

Katechezy odbywają się w ścisłej
współpracy z tamtejszymi
katechetami i księżmi. „Kiedy



zaczynałyśmy rok temu, można było
wyczuć pewną rezerwę z ich strony,
trochę na zasadzie: „Zobaczymy, co
one wymyślą”. Wkrótce jednak udało
się nam zdobyć ich zaufanie i mamy
teraz serdeczny kontakt”- wspomina
Karolina.

Dziewczyny zwracały szczególną
uwagę na praktyczny wymiar wiary.
„To może być dla gimnazjalistek duże
zaskoczenie, że całkiem normalne
dwudziestolatki wyjaśniają naukę
Kościoła i opowiadają o życiu wiarą
na co dzień w sympatyczny w
sposób” - podkreśla Basia.

Każda starała się wypracować
własną metodę pracy. Czasami był to
rodzaj wykładu, czasami
wywiązywały się dyskusje. „Kiedyś
dość długo mówiłam o świętości, a
one w ogóle się nie odzywały.
Speszona zapytałam: Może macie
jakieś pytania albo wątpliwości?
Zaległa cisza i ktoś powiedział: Nie,



tylko proszę mówić dalej”- wspomina
Karolina i dodaje „Za to innym razem
dziewczęta zaczęły dyskutować
między sobą, a ja byłam tylko
moderatorką dyskusji”.

„W czasie katechezy o Eucharystii,
tłumaczyłam, że Jezus jest obecny
„substancjalnie” w postaciach
eucharystycznych. Spojrzenia
dziewcząt były wymowne” – śmieje
się Marta, studenta filozofii. „Trzeba
mówić o teologii w sposób obrazowy,
przyciągający uwagę, żeby dotrzeć
do słuchaczek. Inaczej szybko się
nudzą”.

Grupa „katechetek” spotykała się
również w kawiarniach, żeby
podczas „burzy mózgów” omówić
wspólny plan działania i wymienić
się uwagami. Podobnie święty
Josemaría na początku często
spotykał się z chłopcami w
madryckich kawiarniach i tłumaczył
im ducha Opus Dei.



W sobotę 19 kwietnia odbyło się
bierzmowanie, którego młodzieży
udzielił arcybiskup Sławoj Leszek
Głódź. Dziewczyny już zastanawiają
się nad przyszłorocznymi
katechezami i zaczynają szukać
chętnych do ich prowadzenia.
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